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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatala

Irományszám : /oZo

Érkezett: 2016 A G 15 .

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán, emberi erőforrások miniszterhez,

„Írnak-e ki új pályázatot 2 .?”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

Lassan 3 hónapja, hogy írásbeli kérdéssel fordultam önhöz az erzsébetvárosi Alsóerd ősori Bárdos Lajo s
Általános Iskola és Gimnázium új intézményvezető i pályázati eljárásával kapcsolatban . Ön a K/10917/1 .
irományszámú válaszában nagyon korrekten tájékoztatott is a helyzetről . Sajnos, azóta újabb aggasztó híreket
kaptam az érintett tantestület tagjaitól .

Amennyiben ismét jók a hozzám eljutott hírek, már több mint egy hónapja lejárt az igazgatói pályáza t
elbírálási határideje, és a tantestület még semmilyen hírt nem kapott annak eredményér ő l . Mindjárt itt a
szeptember, ráadásul augusztus 20-a után már alakuló tantestületi lesz . Azért az elég felelőtlen helyzet, hogy

egy egész tantestületet tartanak bizonytalanságban . Az előző írásbeli kérdésemre hivatkozva teszem fel újr a
kérdést : milyen döntés született és írnak-e ki új pályázatot? F őleg annak tudatában, hogy Móri Arpádné
kondíciói nem változtak, végzettsége ugyanaz. Tehát továbbra sem felel meg a vezető i feltételeknek.

Mindeközben, Móri Árpádné egy bels ő levélben tájékoztatta a tantestület tagjait a kialakult helyzetr ől . A
belső levél szerint Móri Arpádné pályázatát az államtitkárság nem fogadta el, de egyéves vezető i megbízásr a
felterjesztette az új tankerületi igazgató, Dr . Tolnai Marianna, akivel már személyesen is találkozott. Mór i
Arpádné levele szerint ugyan nem kaptak még írásos választ a felterjesztésre, de bevallása szerint az ú j
tankerületi igazgató arra kérte, hogy indítsa el a tanévet.

Ez a levél szerintem egy helyen biztosan problémás. Mégpedig abban, hogy annak ellenére, hogy Mór i
Arpádné pályázatát állítólag elutasították, mégis megkereste őt a tankerület új igazgatója, hogy ideiglenes
megbízást adjon neki . A tantestület több tagjának véleménye szerint nagy hiba lenne Móri Arpádnét akár csa k
ideiglenesen is kinevezni, fő leg akkor, ha már kétszer is elutasították . Ráadásul a tantestületben többen is
bírnak megfelelő végzettséggel a vezetői feladatok ellátására, köztük az egyik jelenlegi igazgató-helyettes is .
Most a tantestület kérdését teszem fel önnek: mit lehet ilyenkor tenni? Természetesen úgy, hogy a tantestüle t
abban bízik, hogy a tankerület új vezetője jogszerűen jár el .

Újabb válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2016. augusztus 15 .
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